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Locatie De Steck (Raadhuisstraat 25, 7001 EX Doetinchem) 

Voorzitter Mark Boumans 

1 Opening en vaststelling agenda 

Mevrouw Bronsvoort en mevrouw Veneman zijn verhinderd. 

2 Mededelingen, ingekomen stukken en terugkoppelingen 

De heer Boumans meldt dat er nog 3 kandidaten zijn voor de opvolging van nnevrouw 

Hoytink in de Achterhoek Board. De gesprekken zijn gepland op 5 juli. Vanuit de 

personeelsadviseur zijn de uitnodigingen aan de kandidaten verzonden. In de 
samenwerkingsregeling is opgenomen dat er ook plaatsvervangers kunnen/moeten worden 

aangewezen. Dit kan meegenomen worden in de gesprekken. Actie S. Veneman 

College tweedaagse 3 en 4 oktober 

Het AB wit graag naar Duitsland. Dus 3-4 oktober valt af. Wet wit het AB liefst dit jaar nog 
een tweedaagse houden en niet uitstellen naar februari/maart. Mevrouw Besselink geeft 
mee dat er ook wel ontspanning in het programma mag zitten. Actie W. Stortelder 

Achterhoek inspiratie festival 5 september. 

Mevrouw Stortelder meldt dat 8HRK ambassadeurs op 5 september een inspiratie festival 
organiseert. Dit in vervolg op de toekomsttoer. De save the date gaat volgende week uit. 

De brief van de provincie over Toezichtvorm 2019 en aandachtspunten 2020 wordt voor 
kennisgeving aangenonnen. 

De heer Stapelkamp meldt dat de CdK alle genneenten gaat bezoeken. Hij start op 8 juli in 
Aalten en Winterswijk. De gemeenten bereiden samen het programma voor. Het AB geeft 
aan dat het nnooi zou zijn dat bij volgende bezoeken dezelfde kernboodschap wordt 
afgegeven en voort wordt geborduurd op wat hij in Aalten en Winterswijk heeft gehoord. 
Actie S. Veneman/W. Stortelder 

3 Verslag van de vergadering van 1 mei 2019 

Akkoord. 

4 Lobby 

Lentediner 
De heer Bengevoord vraagt zich af of de gemaakte afspraken ook niet zonder Lentediner 
gemaakt hadden kunnen worden. Hij stelt voor onn een nieuwe vorm voor volgend jaar te 
bedenken nu steeds meer Regio's een diner organiseren. Het diner was overigens heel goed 
georganiseerd en zag er prachtig uit. 
De heer van Dijk vond het format goed, maar we hadden niet de juiste Kamerleden. Hij 
pleit ervoor am wet door te gaan, maar de opzet te wijzingen. Beperk het tot 1 thema, met 
minder Kamerleden, maar meer gericht Kamerleden uitnodigen die iets voor ons kunnen 
betekenen. Ook zou meer ruimte moeten zijn voor informeel contact (dus minder Lang 
serieus programma). 
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Mevrouw Besselink heeft terug gehoord dat onze boodschap en vraag vorig jaar meer helder 
was. Dit jaar was het vooral zenden. De bestuurlijke aanhaking kon beter. 
De heer Boumans geeft aan dat de kosten erg hoog zijn. De vraag is of we er niet meer 
moeten kunnen halen. Hij wil direct voor of na de zomer nadenken over hoe we dit in de 
toekomst willen neerzetten. Actie: S. Vene man 

De heer Boumans constateert dat er nog steeds behoefte is aan lobbycapaciteit. Helaas is 
de invulling van de vacature niet gelukt. We zetten nu veel energie op de thematafels (ook 
beleidsmatig), maar moeten ons richten op lobby: opvallen, relaties en timing zijn 
belangrijk. De heer van Dijk geeft aan dat hij met een voorstel zal komen. De lobbyist moet 
zich naar zijn mening ook beperken in onderwerpen. Bijvoorbeeld N18 en economie Et 
arbeidsnnarkt. Actie 0. van Dijk 

Coatitieakkoord 
De heer Boumans geeft aan dat de provincie graag gebiedsgericht wil werken. De middelen 
zijn nu vooral sectoraal verdeeld. Als Achterhoek willen we een bod doen richting provincie 
om de ambities te realiseren (gezamenlijke investeringsagenda). Er zijn voldoende 
aanknopingspunten tussen het akkoord en onze visie 2030. 
De heer Stapelkamp meldt dat de fractie van de Christen Unie 12 juni bij hem op bezoek 
konnt. 

5 Regio Deal 

De heer Boumans meldt dat er inhoudelijk overeenstemming is over de Deal. Echter n.a.v. 
het rekenkamerrapport is er binnen de ministeries discussie over de wijze van uitkeren (via 
decentralisatie uitkering of een specifieke uitkering). Ook is er discussie over waar 
getekend gaat worden (Den Haag of in de Regio). Hij heeft de ministeries opgeroepen om - 
indien niet voor de zomer getekend kan worden- te kijken of een minister een werkbezoek 
kan brengen aan de Achterhoek. Alternatief kan zijn of tijdens het inspiratiefestival de 
Deal te tekenen. 

Mevrouw Besslink vraagt of we druk richting politiek moeten zetten, dat moet dan wet snel 
wat over een paar weken is het reces. De heer Boumans antwoordt de ministeries nog even 
de tijd te geven. Eind volgende week wil hij de balans opmaken. 

6 Verantwoordingsrapportage gebiedsopgave 2018 

Akkoord. De heer Stapelkamp geeft aan dat de gemeente Aalten graag zicht heeft op wat 
er per gemeente moet worden bijgedragen, zodat daar rekening mee gehouden kan 
worden. 

Mevrouw Stortelder antwoordt dat het om een verantwoording van projecten gaat waarvoor 
de financiering at rond is. De verantwoording moet op regionaal niveau worden afgelegd 
aan de provincie. In de toekomst kan (bij bijvoorbeeld de Regio Deal) wellicht een 
uitsplitsing naar gemeenten worden gemaakt. 

7 Open Days 

De heer Bengevoord meldt dat de Save the Date volgende week uit gaat. Regio Achterhoek 
ondersteunt bij de organisatie. Er komt onder meer een programmaboekje. Het programma 
wordt meer inhoudelijk en op basis daarvan worden mensen genodigd. Lijst met uit te 
nodigen personen moet nog gennaakt worden. Het ligt voor de hand om de Thematafel 
Circulaire Economie en Energietransitie uit te nodigen. Zij verzorgen een workshop samen 
met Twente. De grenzhoppers houden een workshop en er zijn afspraken met Twente en 
Cleantech regio. 
's Avonds is er geen Achterhoek diner, maar thematafels. 
Gekeken wordt of we met de trien i.p.v. bus kunnen gaan. 

Het AB kan zich vinden in de opzet. 
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De heer van Oostrum vraagt hoe gezorgd wordt dat de interesse van euro parlennentariers 
wordt gewekt. lnhoudelijk zijn er genoeg aanknopingspunten. 
De heer Bengevoord antwoordt dat J. Spijkers zal nagaan welke Achterhoeke bestuurders 
contacten hebben zodat we de euro parlementariers direct kunnen benaderen. 
Actie J. Bengevoord/J Spijkers. 

8 Rondvraag en sluiting 

Mevrouw Besselink vraagt of het beleid op de paasvuren kan worden gesynchroniseerd. 
Bronckhorst wit dit wet trekken, maar wil daarvoor wel een bestuursopdracht. Het AB 
constateert dat de situatie per gemeente erg verschilt, van 1 tot 78 paasvuren per 
gemeente. Het AB is akkoord met een bestuursopdracht om te kijken of tot een 
gezamenlijk standpunt kan worden gekomen of in hoeverre afstemming mogelijk is. 
Belangrijk is om ook af te stemnnen met de VNOG in verband met hun adviesfunctie. 
Bestuursopdracht in november voorleggen aan de burgemeesterskring. Actie M. Besselink 

De heer Bengevoord meldt dat de Achterhoek het grensoverschrijdend festival (op verzoek 
van dhr. Knops) mag organiseren. Hiervoor zijn contacten met de Feestfabriek gelegd, die 
heeft positief gereageerd. Er wordt nu een voorstel voor de staatsecretaris gemaakt. 

Vastgesteld d.d. 17 juli 2019 

secretaris, voorzitter, 
drs. S. Veneman MBA mr. M. Boumans MAB MPM 
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